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Poskytnutí informací  

Vážený pane,  

 
Jihočeský kraj není přímo v této otázce povinným subjektem podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném 

přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů (tím je společnost Jihočeské letiště České Budějovice a.s.), 
přesto si dovolím uvést, že problematice ochranného hlukového pásma je samozřejmě věnována značná 

pozornost jak ze strany zmíněného provozovatele letiště – společnosti Jihočeské letiště České Budějovice a.s., 

tak ze strany Jihočeského kraje, jako vlastníka této společnosti a nemovitostí v areálu letiště.  

V současné době začalo letiště po dlouhých letech sloužit svému účelu, tedy tak, že na něm začaly přistávat 

dopravní letadla kategorie 4C, a to počínaje dnem 2. 8. 2023. V této chvíli je tak veškerá pozornost věnována 
zajištění provozu letiště, jelikož se jedná o ojedinělý případ v České republice, kdy je provoz letiště spouštěn de 

facto od počátku. Tento krok se podařil v rekordním čase 9 měsíců a dá se říci, že je v České republice jediný 
svého druhu. V současné době proběhlo 11 letů s tím, že do budoucna je plánován značný rozvoj letiště jak 

v oblasti osobní charterové, linkové i cargo dopravy včetně rozvoje celého území letiště. Vaše hodnocení, zda 

letiště dosáhne nebo nedosáhne počtu cestujících a pohybů, je v tuto chvíli irelevantní a je Vaším subjektivním 

hodnocením. 

Byť samozřejmě plně chápu Vaše stanovisko v dané věci včetně (zejména finančních) zájmů, které k němu 
vedou, mohu v současné chvíli pouze sdělit, že Jihočeský kraj respektuje jak otázku ochrany veřejného zdraví, 

tak postoj provozovatele letiště, jako osoby, které svědčí ochranné hlukové pásmo. Jihočeský kraj je samozřejmě 

připraven diskutovat o Vámi nastíněných otázkách, nicméně v současné době s ohledem na velmi raný počátek 
provozu letiště s velkými dopravními letadly považuje řešení otázky rozsahu ochranného hlukového pásma za 

předčasné.  
 

K vámi položeným otázkám proto uvádím následující:  

Ad 1) Jak bylo uvedeno výše, ohledně otázky potřebnosti ochranného hlukového pásma, respektuje Jihočeský 
kraj názor provozovatele letiště – společnosti Jihočeské letiště České Budějovice a.s.  

 
Ad 2) Na základě dohody s MUDr. Martinem Kubou, hejtmanem kraje, mohu sdělit, že se s Vámi pan hejtman 

setká a otázky ohledně ochranného hlukového pásma s Vámi prodiskutuje. Termín Vám bude sdělen následně.  
 

Děkuji za pochopení a přeji pěkný den.  

 

JUDr. Lukáš Glaser 

ředitel krajského úřadu 
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Ze dne: 20. 8. 2023  
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